
شنبه 20 مرداد 1403 - 09:40

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در بازدید پژوهشگاه ربع رشیدی این دانشگاه اظهار کرد؛

پیشرفت فیزیکی پروژه پژوهشگاه ربع رشیدی چشمگیر است

در نشست هم اندیشی تکمیل و راه اندازی پژوهشگاه ربع رشیدی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، پیشرفت عملیات اجرائی

مطلوب گزارش شد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، دکتر بهمن نقی پور در نشستی که روز چهارشنبه هفدهم مردادماه 1403 در محل پروژه ملی پژوهشگاه ربع رشیدی برگزارشد، گفت: با قوت قلب

در ساخت و راه اندازی این پروژه فعالیت کنید زیرا که اینجا محل تولید و پیشرفت علم وکمک به ارتقای سلامت بشریت خواهد بود.

وی ضمن قدردانی از همه دست اندرکاران این پروژه، افزود: پروژه پیشرفت خوبی دارد، هرچند ایده آل نیست لکن قدمی برای ارتقا جایگاه علمی کشور است و از خداوند متعال درخواست می کنم به

کارهای ما برکت دهد.

وی با اشاره به توانمندی همه ی اساتید گفت: راه اندازی پژوهشگاه ربع رشیدی نقش انکارناپذیر در حوزه علم پزشکی و به خصوص فناوری های جدید این بخش دارد و تسریع در عملیات اجرایی این

پروژه ملی یکی از خواسته های به حق و مهم جامعه علمی و مردم آذربایجان شرقی است.

وی ابراز امیدواری کرد: برگزاری چنین جلساتی گام هایی در جهت افزایش انگیزه و رفع موانع در راستای تسریع در انجام عملیات باشد.

دکتر پرویز شهابی معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه نیز در بازدید پژوهشگاه ربع رشیدی این دانشگاه اظهار کرد: پژوهشگاه ربع رشیدی افتخاری برای دانشگاه علوم پزشکی تبریز است و از زحمات

کلیه دست اندرکاران از زمان آغاز مطالعات پروژه تا کنون و نیز از ریاست دانشگاه، معاونین و مسئولین استانی تشکر می کنم.

ویضمن اشاره به اینکه پروژه ملی است و اعتبارات آن نیز از بودجه ملی تامین می شود، ادامه داد: از سال ۱۳۹۵ کارهای عمرانی پروژه شروع شد و تا سال 1400 پیشرفت 5 الی 10 درصدی داشت و

از ۱۴۰۱ با پیگیری جدی مسئولین عملیات اجرائی سرعت خوبی به خود گرفت و جزء اولویت های عمرانی استان قرارگرفت.

وی افزود: بودجه خوبی برای پروژه تزریق شده و مقرر است تا آخر سال ۸۰ درصد آن تکمیل شود و در سال ۱۴۰۴ به بهره برداری برسد.

دکتر شهابی با بیان اینکه درآمد اکثر دانشگاه های پیشرفته از ارتباط با صنعت است، خاطرنشان کرد: در حال ساماندهی پژوهشکده ها هستیم و از همه دست اندرکاران درخواست می کنیم کمک

کنند تا پژوهشکده ها اصلاح و پژوهشگاه ربع رشیدی تا آخر ۱۴۰۴ به بهره برداری برسد.

دکتر علی جنتی معاون توسعه و منابع انسانی دانشگاه علوم پزشکی تبریز نیز در این نشست گفت: یکی از الویتهای دانشگاه در سالهای اخیر توسعه زیر ساختها است زیرا که دانشگاه در سطح بین

المللی بوسیله تحقیقات و اساتیدش شناخته می شود و یکی از مسایل و اولویت مهم دانشگاه که الان مطرح است پژوهشگاه ربع رشیدی است .

دکتر جنتی در ادامه گفت: همانطوری که همه مستحضرند کل دانشگاه با کمبود منابع مواجه است ولی ما استراتژی را تغییر دادیم و تلاش کردیم به سمتی برویم که از منابع مختلف استفاده کنیم ما

سه پروژه مهم داریم که یکی از آنها پژوهشگاه ربع رشیدی است و دومی پروژه بیمارستان ۱۵۰۰ تختخوابی و سومی نیز مجتمع آموزشی دانشکده دندانپزشکی است.

وی افزود: پروژه ربع رشیدی پروژه عظیمی است و منابع مالی زیادی مورد نیاز است که در سال جاری حدود ۸۰۰ میلیارد تومان نیاز داردکه از منابع تهاتر، مولدسازی و مالیاتی استفاده کردیم.

گفتنی است در این نشست که رئیس دانشگاه، معاون توسعه و منابع انسانی، معاون تحقیقات و فناوری، مجریان و مهندسین ناظر پروژه، مدیران ستادی معاونت و رؤسای مراکز تحقیقاتی و

پژوهشکده ها حضور داشتند ، از بخش های مختلف و نقشه های اولیه بازدید و دیدگاه و نظریات اساتید در راستای بهبود فرایند خدمت رسانی ، ارائه شد.
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